
 
 
 

Protokoll styrelsemöte 5/2024 

 

Tid: 23 maj 2024 kl. 19.00 

Plats: Teams 

 

Närvarande: Mats Wicander, Solveig Marklund, Maria Blomkvist, Martina Berglund, 

Robin Arnmark, Agneta Pettersson, Maritha Nordström, Marie Ellinge. From punkt 5C 

Palle Werdelin 

 

Frånvarande: Jan Helgesson 

 

Gråade punkter behandlades inte 

 

1.Mötet öppnas.  

Mats öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

 

2. Val av Sekreterare och Justerare för mötet 

Sekreterare: Maritha 

Justerare: Agneta 

 

3.Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes 

 

4. Föregående protokoll 

Fg protokoll är utskickat 

 

5. Rapporter 

A. Ledningens rapport, MW, MN 

-SHCFs delar i Nationellt dopingreglemente för har justerats och skickats in, det kommer 

också att publiceras på hemsidan. 

     

B. Tävlingsansvarig, MW, MB 

-Nivåer för elithundsdiplom för Whippet har fastställts, se bilaga eller hemsidan. 

-Utbildning för dopingprovtagare efterfrågas. Maritha kollar med vår representant i 

dopingkommissionen, Jonna Petersson, om hon kan hjälpa oss med det. Jonna bjuds in 

till nästa möte. 

 

C. Framtidsgruppen, JH 

-Det är svårt att få återkoppling från flera sällskap gällande handlingsplaner. FS kommer 

att fundera på om vi ska fortsätta med framtidsgruppen i dess nuvarande form. Frågan 

tas på nästa möte. 

 

D. Banansvarig, PW 

-Banansvariga jobbar på med besiktningar av banor runt i landet 

 

E. Hemside- och kommunikationsansvarig, AP 

-Caroline Andersson kommer att hjälpa till och sköta hemsidan 

 

F. Registeransvarig tävling/resultat, MW 

 

G. Registeransvarig registrering nya hundar, AP, MB 



 
 
 

H. GDPR-ansvarig, MN 

 

I. Utbildningsansvarig, ME 

Marie går igenom utbildningsmaterialet för att kolla om något behöver uppdateras i det 

 

J. Domaransvarig, MW 

Första ”kullen” är redo för att påbörja sin praktiska del i utbildningen. Nästa ”kull” är på 

gång för den teoretiska delen. 

 

6. Styrelsens arbete 

 

6a. SM 2024 JH 

-Planering SM 2024 löper på bra. Inbjudan publiceras inom kort i den gemensamma 

inbjudan samt läggs ut på hemsidan. 

 

SM 2025 

-7HS har ansökt GHS har återaktiverat sin ansökan.  

FS beslut: SM 2025 tilldelas 7HS med motiveringen att de har visat att de kan arrangera 

större tävlingar och har en organisation för att stå som värd för SM.  

GHS, som också har sökt, avslås. GHS behöver visa mer att de har en organisation och 

en bana som klarar en så pass stor och viktig tävling. Vi saknar fortfarande mål och 

planer som framtidsgruppen begärt in. 

 

7. Ekonomisk rapport.  

211 443 kronor på kontot 

 

8. Skrivelser  

8.5.2/2024  

9. Övriga frågor 

-Förslag för utformning av Elitdiplomen har inkommit från Lena Höglund.  
FS beslutar att gå på Lenas förslag. 
-Vår dataplattform är omodernt och för att säkerställa all data så behöver vi se oss om efter 
en ny plattform. Mats, Agge och Maria börjar jobba med frågan och ta fram förslag. 
 

10. Kalendarium 2023 

Nästa möte är den 27 juni klockan 19.00 
 

11. Mötets avslutande 

Mats tackade alla för ett bra möte och avslutade det 


